
 

 

 

Rinkeby-Kista Funktionshindersråd har tagit del av motionen, som Mats 

Berglund (mp) ställt angående Kulturhusfilialer. 

Vi vill härmed framhålla rådets gillande av motionen och dess syfte, att förorter 

skall kunna erbjuda människor/ungdomar kultur på hemmaplan. 

Vi vill samtidigt betona såväl den fysiska som psykiska funktionshinderaspekten 

vid ev. kommande Kulturhusfilialer, så att denna finns med vid framtida 

planeringar. 
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